

Director General

المدير العام

Date: -7 MAY 2021

التاريخ: ٧ أيار ٢٠٢١

بيان ٢/١٧٠١

### إلى المسافرين جواً بين أوروبا ولبنان وبالعكس

توفرت معلومات لدى المديرية العامة للطيران المدني بأن جهة غير معروفة عمدت منذ فترة إلى الإعلان والترويج عن رحلات وهمية بين ألمانيا والسويد إلى بيروت وبيع تذاكر طيران تبدو حقيقية، بدون أخذ الموافقات الخطية اللازمة من المديرية العامة المذكورة.

لذلك، يهّم المديرية العامة للطيران المدني تحذير الجالية اللبنانية في أوروبا، إلى التنبه لعمليات الاحتيال هذه، والتأكد من حجز تذاكر السفر عن طريق المواقع الإلكترونية لشركات الطيران.

ويلاحظ بشكل خاص الأمران التاليان:

- 1- إن الاسم المستعمل في التذاكر هو "Beirut Wings" (وليس "Beirut Wings")، وقد نفته جملة وتفصيلاً الشركة اللبنانية "Beirut Wings" الحائزة من المديرية العامة للطيران المدني على ترخيص من نوع "FTO" يتعلّق حصراً بتدريب طيارين.
- 2- رقم الرحلة (HST412/411) على إحدى "التذاكر" كان يعود إلى شركة يونانية "Hellenic Star Airways" متوقفة عن التشغيل منذ عدة سنوات.

مدير عام الطيران المدني بالتكليف

م. فادي الحسن



Statement 2/1701

### To air travelers between Europe and Lebanon and vice-versa

The Directorate General of Civil Aviation (DGCA) has been informed that an unknown party is advertising and promoting flights between Germany, Sweden and Beirut and is selling falsified airlines' tickets, without obtaining the necessary approvals from the aforementioned General Directorate.

Thus, the DGCA would like to draw the attention of the Lebanese expatriates in Europe to be more vigilant against these fraudulent activities, and to make sure through official airlines' websites that tickets are actually booked.

Two points are worth mentioning in this regard:

- 1-The company issuing the tickets is named "Beirut Wings" (not "Beirut Wings"). This matter has been strictly denied by the Lebanese Flight Training Organization "Beirut Wings" since its activity is solely related to Flight Training.
- 2-The flight number (HST412/411) on some "tickets" belonged to a Greek airline (Hellenic Star Airways) no longer in service.

A/ Director General of Civil Aviation

Eng. Fadi El Hassan

